
Zápis schůze Kolegia matematické sekce 30. března 2023

Schůze se uskutečnila prezenčně od 14:00 hodin. 

Přítomní členové: V. Dolejší, M. Kopa, M. Pokorný, D. Pražák, A. Slavík, D. Stanovský, M. Tůma

Hosté: I. Hnětynková a Š. Holub (k bodu 1), R. Hrušková (knihovna), M. Rokyta

Studijní záležitosti

1. Došlo k představení nového navrhovaného garanta studijního programu Obecná matematika
(Š.  Holub  nahradí  P.  Kaplického)  a  koordinátorky  studijních  programů  (I.  Hnětynková
nahradí  Š.  Holuba),  proběhla  krátká  diskuse.  KMS  souhlasí  s  navrženými  osobami,
V. Dolejší  postoupí  návrh vedení  fakulty.  Organizaci  letošních bakalářských státnic  ještě
povede Š. Holub.

2. KMS souhlasí s opětovnou organizací DDS ve stejném formátu jako v minulých letech.

3. Na  poslední  schůzi  KMS  se  diskutoval  návrh  změn  vnitřních  předpisů  týkajících  se
organizaci  SZZ.  V souvislosti  s  možností  rozdělení  konání  SZZ je  navrženo následující
opatření:  „Ke státní závěrečné zkoušce nebo její části je student povinen se přihlásit
prostřednictvím SIS v termínu stanoveném Harmonogramem  akademického roku fakulty.
Pro konání jiné než poslední části státní zkoušky je nutné získat v bakalářských studijních
programech alespoň 174 kreditů, v navazujících magisterských programech alespoň 105
kreditů. Další podrobnosti o skladbě těchto kreditů mohou být specifikovány ve studijních
plánech jednotlivých programů.“ 

4. V. Dolejší představil předběžný návrh harmonogramu akademického roku 2023/2024.

5. V. Dolejší představil analýzu příjmů doktorandů připravenou proděkanem Kulichem. Tato
analýza bude představena na nejbližším zasedání AS. 

Personální záležitosti

1. Návrhy na nové konkurzy (podzimní kolo) budou projednány na květnové schůzi.

2. Probíhá konkurz na sekčního post-doka.

Věda

1. UNCE: bylo vyhlášeno 3. kolo výzvy. Návrhy projektů se vkládají do modulu PAS v IS
Věda, který bude otevřen od 1. 4. 2023 do 30. 6. 2023. 

2. Došlo k navýšení rozpočtu na SVV (v porovnání s odhadem z počátku roku), pro MFF jde o
částku cca 18,9 mil. Kč. Po předpokládaném zrušení SVV budou odpovídající prostředky
přidělovány v rámci Cooperatia.

Organizační záležitosti



1. V.  Dolejší  informoval  o  závěrech  schůzky  s  prod.  Skrbkem  týkajících  se  případných
stavebních  úprav  v  Karlínské  budově  (přeměna  počítačové  laboratoře  v  přízemí  na
posluchárny, výhledově vestavba v prostorách knihovny). 

2. KMS předběžně souhlasí  s  plánovaným zrušením fondu (tištěných) časopisů v karlínské
knihovně (téměř vše je nyní dostupné elektronicky; tištěný fond bude nadále k dispozici v
knihovně MÚ AV v Žitné - info R. Hrušková). V. Dolejší tuto záležitost probere s ředitelem
MÚ AV ČR.  Návrh  na  zrušení  tištěných  verzí  časopisů  v  knihovně  bude  diskutován  a
případně schválen na květnové schůzi KMS.

3. V. Dolejší informoval o spuštění modulu pro zadávání inzerátů konkurzů, IS UK.

4. V návaznosti  na  interní  audit  připomenul  V.  Dolejší  pravidla  pro  využívání  fakultních
platebních  karet:  vždy je  nutno dát  žádanku do VERSA.  Fakultní  kartou  NELZE platit
drobná vydání;  bude však možno použít  k tomuto účelu kartu soukromou (připravované
opatření tajemnice fakulty).

5. V. Dolejší podal krátkou informaci ohledně rozpočtu na rok 2023. 

Různé

1. Ohledně licencí ZOOM (dotaz D. Pražáka): malé počty (neomezených) licencí Zoom budou
k dispozici i nadále. Preferovaným řešením (na úrovni UK i MFF) jsou však MS Teams.

Schůze skončila v 16:10.

Zapsal: D. Pražák

Upravil: V. Dolejší


